



Protokoll dagordning

LUGI Lions klubbstuga

14:e november 2022 – kl. 18:00

1. Mötet öppnas
Närvarande: Sean Rollings, Nils Arvidsson, Diego Guenot, Tim Schumacher
Inte närvarande: Tomasi Tamanivalu, Göran Stenström, Per-Oscar Svensson, Jill Lundström, Per Jönsson.
Gäster: Simon Ottosson och Richard Sabelberg (LARC)

2. Val av mötesordförande – Sean Rollings
3. Val av mötessekreterare – Tim Schumacher
Val av mötesjusterande -Diego
4. Styrelsen 2023
Valberedningen, Tim dubbelkolla och informerar.

Sedan introduktionen mellan LARC och Skåne RF
Nästa årsmötet ska LARC och Vintage Vikings
På frågan från LARC vad är fördel för att vara med Skåne RF
var svaret att det är mer tjänster och kunskaper än pengar .

5. RUK
 - Återkopplingen från Lindsay.
Lindsay skriver fortfarande mycket på hans uppgifter för MRC (U14 MRC för han inte, USM för han inte.) Men annars inget jobb, så fortsätta så här.
 - Arbetsuppdatering – Sean
Nästa månad bjuder vi vi RUK till mötet.

6. Ekonomi
Balans och resultatrapport bifogat
Tim kommer att överföra pengarna från utbildningarna

7. Skånes rugbyförbund kommitté
 - Utbildningsansvarig Sean
WR level 1 and 2 (15-manna tränare) ska komma att tillkännages och rullas ut snart.
 - Utvecklingsansvarig Göran
 - Domaransvarig Tom
 - Media och marknadsansvarig Diego
Simon (LARC) kommer bra idéer om nya mediaidéer, Diego kommer att ta upp med killarna. Flera betalda tillägg på Facebook kanske. Kostar pengar, men sedan massor av svar på målpersonerna.
 - Hemsida
Hemsidan är redo., behöver bara information från LARC och Vintage Vikings.
Behöver bara diskutera abonnemang / kostnader för underhåll av sidan.
 - Sjukvård Jill + Per
Utbildnings tillfälle har tagit plats hos MRC klubbstugan. Bara Tim närvarade från Skåne RF. I totalt närvarade 32 personer över 2 kvällar, med goda reaktioner.
Stort önskemål för att fler utbildningar.
 - Regions tävlingsansvarig Per-Oscar Svensson

9. Ungdomsturneringar
 - samarbete med Danmark – mejl Sean 5/10

Sean alla datum är fasta dagarna. Sean ska kontakta klubbarna om dem vill deltar i denna turnering.

10. Samarbete med andra regionerna
 - Har vi redan frågor/något att diskutera för/med dem?
11. Övriga frågor?
12. Åtgärdslista
13. Nästa möte?
9:e januari
14. Mötet avslutas.
Kl 19:15